
Hei, HH-studenter!  

Mitt navn er Kristine, og jeg er 26 år. Denne våren fullfører jeg bachelor i samfunnsøkonomi, og til høsten 
planlegger jeg å begynne på en master ved Handelshøyskolen. 

Det er viktig for meg at studentenes stemmer og behov blir hørt og tatt på alvor i de foraene som er 
betydningsfulle. Derfor stiller jeg nå til valg som kvinnelig studentrepresentant for fakultetsstyret.  

Jeg er opptatt av at vi på HH får den beste mulige utdanningen slik at vi står stødige når vi skal ut i 
arbeidsmarkedet. Det innebærer ikke bare at fakultet må sikre at vi får gode utdanninger, men også at vi 
får rom og mulighet til å utfolde oss i foreninger, og trivelige sosiale arenaer. Mye av den personlige og 
faglige utviklingen skjer utenfor forelesningssalene, og her tror jeg at fakultet kan tilrettelegge 
ytterligere.  

Tidligere har jeg sittet som nest-leder i studentrådet, og vært studentrepresentant i studieutvalget. Jeg 
har god innsikt og forståelse for de ulike prosessene innad i studentdemokratiet. Nå håper jeg å få utvikle 
kunnskapen min videre som studentenes stemme i fakultetsstyre.  

Jeg har hjerte for NMBU, og det skal være gøy, sosialt og spennende å være student ved HH! Jeg håper at 
jeg kan bidra til det gjennom mitt kandidatur.  

Vennlig hilsen,  

Kristine  

 

Hello, HH students!  

My name is Kristine, and I am 26 years old. This spring, I am completing my bachelor's degree in 
economics, and in the fall, I plan to begin a master's program at the Business School. 

It is important to me that the voices and needs of students are heard and taken seriously in the forums 
that matter. Therefore, I am now running for election as a female student representative for the faculty 
board. 

I am passionate about ensuring that we at HH receive the best possible education so that we are well-
prepared for the job market. This involves not only ensuring that the faculty provides us with quality 
education but also creating spaces and opportunities for us to engage in clubs and enjoyable social 
activities. Much of our personal and professional development occurs outside the lecture halls, and I 
believe the faculty can further facilitate this.  

Previously, I have served as the vice-chair of the student council and been a student representative in 
the study committee. I have a good understanding of the various processes within student democracy.  

Now, I hope to further develop my knowledge as the voice of the students in the faculty board. I have a 
passion for NMBU, and being a student at HH should be fun, social, and exciting! I hope that through my 
candidacy, I can contribute to that.  

Best regards, Kristine 



 


